
SEKRETAR CK ZKS MED
VIŠKEVD KOMUNISTI

Spremeniti
odnos do dela

O tem, kaldne so naloge in aktivnosti v osnov-
nih organizadjah ZK pri uresničevanju politike
gospodanke stabilizadje, po sejah CK ZK, je
obflnski komite ZKS organiziral posvet s sekre-
tarji osnovnih organizadj in člani obdnskega ko-
miteja. Udeležili so se ga tudi predstavniki skup-
Siine, izvršnega sveta in obdnsldh dmžbenopoli-
dinih organizadj. O aktualnih vpraSanjih ter idej-
nopoUtičnih problemih uresnttevanja poUtike go-
spodaiske stabilizacije je uvodoma sprcgovoril
sekretar CK ZKS IVfiha Ravnik.

Potem, ko je razčlenil vzroke in pojave za
nekatere odklone, ki so žal prepogosto prisotni
med danstvom Zveze komunistov in ko je ocenil
trenutni gospodarski politični položaj je med dru-
gim dejal: »Poleg doslednega izvajanja sprejetih
obvez, sklepov moratno komunisti z osebnim
zgledom in delom pokazati poti in možnosti vseh
oblik razreševanja iz dosedanjih težav. Člani Zve-
ze komunistov se moramo za akcijo poenotiti, da
problemov moramo oblikovati jasna in enotna
stališča. Pri tem morajo najti stalne ublike uspo-
sabljanja v vrstah ZK irajno mcslo, toda to uspo-
sabljanje ne sme biti zgolj »predavateljsko«, ra-
zvijati moramo namreč oblike uspusabljanja za
akcijo! Gre za to, da moramo sprcmehiti otlnos
do dela, do življcnja, do razumcvanja problcmov.
Komunisti smo odgovorni v sredinah, kjcr živimo
in delamo za dosledno in pravilno spoštovanjc
sprejetega in dogovorjenega. Za to moramo imeti
tudi Jasne ocene o odguvornosti, nikakor pa nc
smemo dopuščati posploševanja in kritizerstva
vsevprek.

Izpolnevanje naših sklepov oziroma neizpol-
njevanje je tudi odraz na&ega odnosa do samo-
upravljanja, vsak sklep je tudi obveznost, skozi
samoupravljanja moraino zagotoviti tudi red.

V sedanjem obdobju pa moramo vse sile usme-
riti v zagotavljanje izvoza, ob težavah, ki jih iroa-
mo pa tudi v zagotavljanje redne proizvodnje. To
mora biti naia prednostna usmeritev, cilj za kate-
rega uresničitev smo odgovorni vsi.

Sekretarji osnovnih organizacij pa so se nato
seznanili še z akcijskimi usmeritvami, ki jih je na
svoji zadnji seji sprejela občinska konferenca ZK.


